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Protokół nr 23/2012 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach, 

odbytego w dniu 21 sierpnia 2012 r. w godz. od 1530 do 1645  
w sali nr 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach.  

 
Obecni członkowie Komisji: 

1/ Tadeusz Zamaro  – przewodniczący,  
2/ Krzysztof Ołowniuk  – wiceprzewodniczący,  
3/ Adam Kacprzyk,  
4/ Włodzimierz Marczewski,  
5/ Leszek Perkowski,  
6/ Agnieszka Rzatkowska,  
7/ Stanisław Sieczkowski,  

 

nieobecna Mariola Szczypiń.  
 

W posiedzeniu udział wzięli:  
1/ Czesław Renkiewicz   – Prezydent Miasta Suwałk,  
2/ Łukasz Kurzyna   – Zastępca Prezydent Miasta, 
3/ Wiesław Stelmach   – Skarbnik Miasta, 
4/ Małgorzata Włoskowska  – Naczelnik Wydz. „AGP”,  
5/ Radosław Wysocki   – Naczelnik Wydz. „GR”,  
6/ ElŜbieta Bogdan   – Pełnomocnik do współpracy z org. pozarządowymi,  
7/ Justyna Wołągiewicz   – Kierownik Referatu Urbanistyki „AGP”.    

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
  

Posiedzeniu przewodniczył Tadeusz Zamaro, który powitał zebranych  
i poinformował, iŜ w sierpniu przewidywano prace nad projektem : Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Suwałk oraz sprawy szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wymienione tematy będą 
przedmiotem pracy Rady Miejskiej w terminie późniejszym. Natomiast projekt uchwały  
w sprawie wniesienia do PWiK w Suwałkach Sp. z o. o. wkładu niepienięŜnego w postaci 
miejskiej kanalizacji deszczowej zostaje zdjęty z porządku pracy Rady. Spowodowane  
jest to zmianą formy przekazania (w formie umowy) do eksploatacji kanalizacji deszczowej 
PWiK w Suwałkach Sp. z o.o. 

Zapytał o uwagi do przesłanego wraz z materiałami porządku posiedzenia. Radni  
nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli następujący porządek:  

 

1. Przyjęcie protokołu nr 22/2012 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady 
Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 czerwca 2012 r.  

2. Przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością Miasta Suwałki.  

3. Przyjęcie do planu sprzedaŜy działek będących własnością Miasta Suwałki.   

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie prawa 
własności do nieruchomości z zasobu Gminy Miejskiej Suwałk w celu zwolnienia się  
z zobowiązania zapłaty odszkodowania.  

5. Informacja z I konsultacji projektu Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie, na 2013 rok.  
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6. Propozycje priorytetowych zadań publicznych na 2013 rok.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie aktualności „Studium uwarunkowań i kryteriów 
zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk” i miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Suwałk.   

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego przy ulicy Wylotowej w Suwałkach.  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej uznania charakteru ochronnego 
lasów z terenu Nadleśnictwa Suwałki.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XI/91/2011 Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Suwałki.  

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  
w Suwałkach, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, warunków  
i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z tych przystanków.   

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w programie pomocy de minimis  
w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe 
miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk.  

14. Wolne wnioski.  

Ad pkt. 1 – Przyjęcie protokołu nr 22/2012 posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju 
Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 19 czerwca 2012 r.  
 

Tadeusz Zamaro poinformował, Ŝe protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji Strategii  
i Rozwoju Gospodarczego został sporządzony i zapytał radnych o ewentualne uwagi  
i wnioski. Zebrani nie zgłosili zastrzeŜeń, wobec czego stwierdził, Ŝe protokół został przyjęty 
przez Komisję. Poinformował równieŜ, iŜ protokół jest do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  
 

Ad pkt. 2 – wniosek o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej własnością Miasta 
Suwałki – stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęcie do planu sprzedaŜy działki będącej 
własnością Miasta Suwałki ozn. nr geod. 22024 o powierzchni 0,0019 ha  połoŜonej  
w Suwałkach przy ul. Reja – zbycie w drodze zamiany na udział wynoszący 1/3 części  
w działce nr 31361/1 o powierzchni 0,0061 ha.   

Opinia Komisji – stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Ad pkt. 3 – wniosek o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek będących własnością Miasta 
Suwałki – stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
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Tadeusz Zamaro poddał kolejno pod głosowanie wymienione działki:  
 

1. 31083/1 o powierzchni 0,0017 ha połoŜona w Suwałkach przy ul. Wazów  –  sprzedaŜ 
w drodze bezprzetargowej na polepszenie warunków zagospodarowania 
nieruchomości sąsiedniej ozn. nr 31082; 

 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

2. 31083/2 o powierzchni 0,0004 ha połoŜona w Suwałkach przy ul. Wazów  –  sprzedaŜ 
w drodze bezprzetargowej na polepszenie warunków zagospodarowania 
nieruchomości sąsiedniej ozn. nr 31081; 

 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

3. 34318/12 powierzchni 0,0118 ha połoŜona w Suwałkach przy ul. Mieszka I –  
sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej na polepszenie warunków zagospodarowania 
nieruchomości sąsiedniej ozn. nr 34318/3 i 34251; 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o przyjęcie do planu sprzedaŜy działek będących 
własnością Miasta Suwałki ozn. nr. geod: 31083/1 o powierzchni 0,0017 ha; 31083/2  
o powierzchni 0,0004 ha; 34318/12 powierzchni 0,0118 ha.  
Opinia Komisji – stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Ad pkt. 4 – projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na przekazanie prawa własności  
do nieruchomości z zasobu Gminy Miejskiej Suwałk w celu zwolnienia się  
z zobowiązania zapłaty odszkodowania – stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk oraz Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta 
Miasta zreferowali projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody  
na przekazanie prawa własności do nieruchomości z zasobu Gminy Miejskiej Suwałk w celu 
zwolnienia się z zobowiązania zapłaty odszkodowania. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad pkt. 5 – Informacja z I konsultacji projektu Programu współpracy Miasta Suwałk  
z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, na 2013 rok – stanowi załącznik nr 8  
do protokołu. 
 

Radni nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału, wobec tego Tadeusz Zamaro stwierdził, 
iŜ Informacja z I konsultacji projektu Programu współpracy Miasta Suwałk z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności poŜytku 
publicznego i o wolontariacie, na 2013 rok została przyjęta.  
 

Ad pkt. 6 – Propozycje priorytetowych zadań publicznych na 2013 rok – stanowią załącznik 
nr 9 do protokołu.  
 

Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta poinformował, iŜ w związku z uwagą zgłoszoną 
na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa w dniu 20 sierpnia br. 
dokonano korekty technicznej w przedłoŜonym materiale, polegającej na podaniu pełnej 
nazwy ustawy z 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i wolontariacie.  
 

Radni nie wnieśli uwag do przedłoŜonego materiału, wobec tego Tadeusz Zamaro stwierdził, 
Ŝe propozycje zadań priorytetowych zadań publicznych w zakresie ekologii i ochrony zwierząt 
oraz ochrony dziedzictwa przyrodniczego zostały przyjęte.  
 

Ad pkt. 7 – projekt uchwały w sprawie aktualności „Studium uwarunkowań i kryteriów 
zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk” i miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Suwałk – stanowi załącznik nr 10  
do protokołu.  
 

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk oraz Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta 
Miasta zreferowali projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymał się od głosu  – 1 radny. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie aktualności „Studium 
uwarunkowań i kryteriów zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk” i miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Suwałk.  
Opinia Komisji – stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  
 
Ad pkt. 8 – projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego przy ulicy Wylotowej w Suwałkach – 
stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk zreferował projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie nad wnioskiem: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
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 Komisja pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego przy 
ulicy Wylotowej w Suwałkach.  
Opinia Komisji – stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
Ad pkt. 9 – projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej uznania charakteru ochronnego lasów 
z terenu Nadleśnictwa Suwałki – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk oraz Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta 
Miasta zreferowali projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 
 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej uznania 
charakteru ochronnego lasów z terenu Nadleśnictwa Suwałki. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15  do protokołu. 

 

Ad pkt. 10 – projekt uchwał w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego 
dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach – stanowi załącznik nr 16  
do protokołu.  
 

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk oraz Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta 
Miasta zreferowali projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wysokości stawek opłat 
za zajęcie pasa drogowego dróg, których zarządcą jest Zarząd Dróg i Zieleni w Suwałkach.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 

Ad pkt. 11 – projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XI/91/2011 Rady Miejskiej  
w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali mieszkalnych 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Suwałki – stanowi załącznik 
nr 18 do protokołu.  
 

Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk, Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta 
zreferowali projekt uchwały.  
W dyskusji udział wzięli radni: Włodzimierz Marczewski, Tadeusz Zamaro, Stanisław 
Sieczkowski, Zdzisław Koncewicz oraz Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk, 
Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta oraz Dariusz Przybysz Naczelnik 
Wydz.”OSGK” z której wynikło, iŜ generalnie większość zmian wynika z praktyki codziennej 
działalności Zarządu Budynków Mieszkalnych, z uwag zgłoszonych przez najemców  
oraz osób ubiegających się o zawarcie umowy najmu lokalu wchodzącego w skład gminnego 
zasobu mieszkaniowego. Najistotniejsze zmiany w stosunku do obowiązującej uchwały 
zostały ujęte w formie tabelarycznej w załączonej do materiału specyfikacji proponowanych 
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zmian, z uwzględnieniem dotychczasowego stanu prawnego, opisem problemu oraz 
projektem nowej regulacji. Zmiana zasadnicza dotyczy wynajmu mieszkań z tzw. puli 
prezydenckiej, czyli dziesięciu mieszkań, które mogą być przyznane osobom, których 
zatrudnienie jest waŜne dla realizacji zadań publicznych i społecznych w Suwałkach. 
Proponuje się doprecyzować okres umowy najmu – na czas trwania stosunku pracy, nie dłuŜej 
jednak niŜ na 5 lat.  
 

Wniosków nie zgłoszono.  
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej uchwałę  
nr XI/91/2011 Rady Miejskiej w Suwałkach z dnia 21 czerwca 2011 r. w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Miejskiej Suwałki.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Ad pkt. 12 – projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych  
w Suwałkach, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto Suwałki, warunków  
i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z tych przystanków – 
stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 

Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta Miasta zreferował projekt uchwały.  
W dyskusji udział wzięli radni: Adam Kacprzyk, Włodzimierz Marczewski, Tadeusz Zamaro, 
oraz Czesław Renkiewicz Prezydent Miasta Suwałk, Łukasz Kurzyna Zastępca Prezydenta 
Miasta oraz Dariusz Przybysz Naczelnik Wydz.”OSGK” z której wynikło, iŜ zgodnie 
zapisami wstawy o publicznym transporcie zbiorowym, do zadań organizatora publicznego 
transportu zbiorowego, jakim jest gmina Miasto Suwałki, naleŜy między innymi określanie  
w formie uchwały przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem  
lub zarządzającym jest jednostka samorządu terytorialnego oraz warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów przez operatorów i przewoźników. Zasady określone w uchwale 
nie dyskryminują Ŝadnego podmiotu gospodarczego. Pozwalają na zorganizowanie 
korzystania z przystanków przez kilka podmiotów w sposób niestwarzający zagroŜenia  
dla pasaŜerów i ruchu drogowego.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 6 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 1 radny. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych w Suwałkach, których właścicielem lub zarządcą jest Gmina Miasto 
Suwałki, warunków i zasad korzystania z nich oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie  
z tych przystanków.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 

Ad pkt. 13 – projekt uchwały w sprawie zmian w programie pomocy de minimis  
w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców tworzących nowe 
miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta Suwałk – stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu.  
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Wiesław Stelmach Skarbnik Miasta zreferował projekt uchwały.  
 

Wniosków nie zgłoszono.   
 

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 7 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w programie 
pomocy de minimis w zakresie zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców 
tworzących nowe miejsca pracy związane z inwestycjami początkowymi na terenie Miasta 
Suwałk.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 

Ad pkt. 14 – wolne wnioski.  
 

Stanisław Sieczkowski zapytał, czy informacja o likwidacji suwalskiej jednostki 
wojskowej w ciągu roku, jest zgodna z prawdą.  
 

Czesław Renkiewicz odpowiedział, Ŝe nie jest prawdą, Ŝe likwidacja ma nastąpić  
w ciągu roku. Poinformował, iŜ 26 lipca br. wspólnie z Przewodniczącym Rady Miejskiej 
wystąpił do Ministra Obrony Narodowej z prośbą o wsparcie, aby suwalski dywizjon pozostał 
w mieście. Przedstawiciele sił zbrojnych stoją na stanowisku, Ŝe nie ma przesłanek 
organizacyjnych, wojskowych i ekonomicznych, aby dywizjon pozostał w Suwałkach. Wobec 
powyŜszego postanowił wspólnie z Przewodniczącym Rady o przygotowaniu projektu 
stanowiska w sprawie utrzymania w Suwałkach 14. Suwalskiego Dywizjonu Artylerii 
Przeciwpancernej im. Marszałka Józefa Piłsudskiego, który zostanie przedłoŜone radnym  
na najbliŜszej sesji. Po przyjęciu stanowiska przez radę miejską, Prezydent wraz  
z Przewodniczącym Rady będzie zabiegał o spotkanie z Ministrem Obrony Narodowej  
w tej sprawie. Parlamentarzyści Województwa Podlaskiego zostaną równieŜ poproszeni  
o wsparcie.  

Poinformował równieŜ, iŜ zwrócił się do parlamentarzystów z prośbą o wsparcie  
w sprawie budowy obwodnicy suwalskiej.  
 

Stanisław Sieczkowski w związku z pismem Pana Jarosława Zielińskiego, Posła  
na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej, zapytał o modernizację ulicy Ogrodowej w Suwałkach  
i budowy chodnika dla pieszych.  
 

Czesław Renkiewicz poinformował, iŜ wykonanie przebudowy ulicy Ogrodowej jest 
ściśle powiązane z wykupem gruntów od osób prywatnych oraz budową kanalizacji 
deszczowej wraz z separatorem substancji ropopochodnych. Szacunkowy koszt przebudowy 
tej ulicy będzie przekraczać 2 miliony złotych. Wieloletni Plan Inwestycyjny Miasta Suwałki 
na lata 2010 – 2014 przewiduje budowę ulicy Ogrodowej na osiedlu Staszica na odcinku  
od skrzyŜowania z ulicą Zielną do skrzyŜowania u ulicą Piękną. Jednak faktem jest,  
iŜ obowiązujące kryteria „Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – II etap” 
sprawiają, Ŝe nie ma realnej szansy na pozyskanie dofinansowania w ramach tego programu  
na przebudowę ulicy Ogrodowej. Mając powyŜsze na uwadze, zwrócił się z prośbą do Posła, 
aby wsparł działania suwalskiego samorządu w zabiegach o środki zewnętrzne niezbędne  
do realizacji przedmiotowej inwestycji. Zasadnym byłoby dokonanie zmian w programie, 
które umoŜliwiłyby pozyskanie środków finansowych na przebudowę tego typu ulic, jak ulica 
Ogrodowa w Suwałkach.  
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Agnieszka Rzatkowska w związku z pracami nad Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie miasta Suwałk oraz sprawy szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi zapytała o konsultacje  
w tej sprawie.  
 

Łukasz Kurzyna poinformował, iŜ obecnie trwają juŜ drugie konsultacje w tej sprawie. 
Projekt regulaminu utrzymania czystości i porządku został zamieszczony na stronie 
internetowej Urzędu Miejskiego w Suwałkach. Informacja o moŜliwości zapoznania się  
z projektem i zgłaszania ewentualnych uwag została równieŜ wyemitowana w lokalnej 
rozgłośni radiowej. Poza tym projekt dokumentu został wysłany do spółdzielni 
mieszkaniowych oraz wytypowanych podmiotów z kaŜdej z grup nieruchomości, na których 
nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady komunalne, celem wypowiedzenia się  
co do zapisów regulaminu.  
 
Nie było innych głosów w dyskusji. Po wyczerpaniu porządku, Przewodniczący podziękował 
zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie.  

 

Przewodniczący Komisji  
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                  Tadeusz Zamaro  
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Ewa Kasjanowicz 
 
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej 
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